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Formannskapet 29.08.2022: 

Behandling: 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Holvik (AP) under sak 054/22 Rammer for bruk av 

byutviklingsmidler. 

Karmøy kommune vil snarest gå i dialog med Rogaland Fylkeskommune for oppkjøp av tomt til 
fremtidig parkeringsareal 57/28 ved Dalen i Skudeneshavn. Vassbakk og Stol har fått tillatelse av 
Rogaland fylkeskommune til å benytte dette området for lagring av masser og riggplass under arbeid 
med vei og evt torg under forutsetning at området tilbakeføres i opprinnelig stand. Om fyllmassen får 
ligge igjen, er både tid og penger spart til anleggelse av parkeringsområde. 

Oversendelsesforslag fremsatt av Holvik (AP) ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

Votering: 

Enstemmig vedtatt oversendt rådmannen for utarbeidelse av sak. 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) under sak 061/22 Samlesak for spørsmål 
(pkt 5). 

Kommunestyret vedtar at det utarbeides en digital dør til tjenester og tilbud for barn og unge på 
kommunens nettsider, med en tilhørende chat funksjon. Denne døren gjøres kjent og sendes til 
skoleelever jevnlig. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

Votering: 



Enstemmig oversendt rådmannen for vurdering. 

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) under sak 061/22 Samlesak for spørsmål 
(pkt. 6). 

Kommunestyret vedtar at det settes ned en politisk arbeidsgruppe på tvers av hovedutvalgene 
helse/omsorg og oppvekst/kultur for at en i større grad kan åpne opp for tverrpolitiske og tverrfaglig 
samtaler. Det er de samme barn og unge en forholder seg til og det kan tenkes at silotenkningen 
politisk gjør det vanskeligere løfte blikket og å se helheter. I denne gruppen er det ønskelig at 
representantene allerede er faste medlemmer i et av utvalgene. Partier som ikke har representanter 
i utvalgene kan representeres av representant som er fast medlem i kommunestyret. I tillegg anses 
det som viktig at representanter fra ungdomsrådet deltar aktivt for å få frem barn og unges egne 
synspunkter på behovet for tiltak i kommunen. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

Votering: 

Oversendelsesforslaget ble oversendt til hovedutvalgene for vurdering av behov for opprettelse av 
tverrfaglig/tverrpolitisk arbeidsgruppe. 

4. Oversendelsesforslag fremsatt av Mannes (KL) under sak 061/22 Samlesak for spørsmål 
(pkt. 7). 

Karmøy Kommune tar kontakt med Fylkeskommunen for å be om hjelp til å sette igang med 
strakstiltak som rekkverk langs veien, spesielt ved det smaleste partiet samt redusering av hastighet 
på fv 547 til 40km/t fra Varne i Sævelandsvik til nåværende 40km/t fartsgrense i Åkrehamn. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

Votering: 
Enstemmig vedtatt oversendt rådmannen for utarbeidelse av sak. 

5. Oversendelsesforslag fremsatt av Halleland (H) under sak 061/22 Samlesak for spørsmål 
(pkt. 8). 



1. Overføring av alle utvalgsmøtene via kommunens web-TV. 
2. Websider med navn og bilde av alle kommunestyrets representanter med oversikt over alle 
kommunale verv de har og hvilken godtgjørelse det gir. 
3. Endre praksisen slik at avtroppende kommunestyre som en av valgperiodens siste saker vedtar 
politisk organisering, delegasjonsreglement og godtgjørelsesreglement. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

Votering: 

Formannskapet anså punktene som ivaretatt. 
Oversendelsesforslaget ble enstemmig tatt til etterretning 

FSK- 070/22 Vedtak: 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Holvik (AP) under sak 054/22 Rammer for bruk av 

byutviklingsmidler. 

Vedtak: 

Oversendelsesforslaget ble oversendt rådmannen for utarbeidelse av sak. 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) under sak 061/22 Samlesak for 
spørsmål (pkt 5). 

Vedtak: 

Oversendelsesforslaget ble oversendt rådmannen over utarbeidelse av sak. 

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) under sak 061/22 Samlesak for 
spørsmål (pkt. 6). 

Vedtak: 
Oversendelsesforslaget ble oversendt til hovedutvalgene for vurdering av behov for opprettelse av 
tverrfaglig/tverrpolitisk arbeidsgruppe. 

4. Oversendelsesforslag fremsatt av Mannes (KL) under sak 061/22 Samlesak for 
spørsmål (pkt. 7). 



Vedtak: 
Oversendelsesforslaget ble oversendt rådmannen over utarbeidelse av sak. 

5. Oversendelsesforslag fremsatt av Halleland (H) under sak 061/22 Samlesak for 
spørsmål (pkt. 8). 

Vedtak: 
Oversendelsesforslaget ble tatt til etterretning 

1. Oversendelsesforslag fremsatt av Holvik (AP) under sak 054/22 Rammer for bruk av 
byutviklingsmidler. 

Karmøy kommune vil snarest gå i dialog med Rogaland Fylkeskommune for oppkjøp av tomt til 
fremtidig parkeringsareal 57/28 ved Dalen i Skudeneshavn. Vassbakk og Stol har fått tillatelse av 
Rogaland fylkeskommune til å benytte dette området for lagring av masser og riggplass under 
arbeid med vei og evt torg under forutsetning at området tilbakeføres i opprinnelig stand. Om 
fyllmassen får ligge igjen, er både tid og penger spart til anleggelse av parkeringsområde. 

Oversendelsesforslag fremsatt av Holvik (AP) ble oversendt formannskapet uten 
realitetsbehandling. 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) under sak 061/22 Samlesak for 
spørsmål (pkt 5). 

Kommunestyret vedtar at det utarbeides en digital dør til tjenester og tilbud for barn og unge på 
kommunens nettsider, med en tilhørende chat funksjon. Denne døren gjøres kjent og sendes til 
skoleelever jevnlig. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) under sak 061/22 Samlesak for 
spørsmål (pkt. 6). 

Kommunestyret vedtar at det settes ned en politisk arbeidsgruppe på tvers av hovedutvalgene 
helse/omsorg og oppvekst/kultur for at en i større grad kan åpne opp for tverrpolitiske og 
tverrfaglig samtaler. Det er de samme barn og unge en forholder seg til og det kan tenkes at 
silotenkningen politisk gjør det vanskeligere løfte blikket og å se helheter. I denne gruppen er det 
ønskelig at representantene allerede er faste medlemmer i et av utvalgene. Partier som ikke har 
representanter i utvalgene kan representeres av representant som er fast medlem i 



kommunestyret. I tillegg anses det som viktig at representanter fra ungdomsrådet deltar aktivt for 
å få frem barn og unges egne synspunkter på behovet for tiltak i kommunen. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

4. Oversendelsesforslag fremsatt av Mannes (KL) under sak 061/22 Samlesak for 
spørsmål (pkt. 7). 

Karmøy Kommune tar kontakt med Fylkeskommunen for å be om hjelp til å sette igang med 
strakstiltak som rekkverk langs veien, spesielt ved det smaleste partiet samt redusering av 
hastighet på fv 547 til 40km/t fra Varne i Sævelandsvik til nåværende 40km/t fartsgrense i 
Åkrehamn. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

5. Oversendelsesforslag fremsatt av Halleland (H) under sak 061/22 Samlesak for 
spørsmål (pkt. 8). 

1. Overføring av alle utvalgsmøtene via kommunens web-TV. 
2. Websider med navn og bilde av alle kommunestyrets representanter med oversikt over alle 
kommunale verv de har og hvilken godtgjørelse det gir. 
3. Endre praksisen slik at avtroppende kommunestyre som en av valgperiodens siste saker vedtar 
politisk organisering, delegasjonsreglement og godtgjørelsesreglement. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 


